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Enkel fråga till socialnämndens ordförande Gunilla Helmersson (M) 

 
Ang. bostadsbristen och dess sociala konsekvenser för människor i Huddinge 

 

Ett antal gruppledare, socialsekreterare och behandlare inom social- och 

äldreomsorgsförvaltningen har i ett öppet brev till politikerna i Huddinge framfört sin oro 

över att det saknas bostäder i kommunen för dem som inte har ekonomisk möjlighet att köpa 

en lägenhet. De möter ständigt människor som på grund härav har stora svårigheter med att 

skapa stabilitet och trygghet för sig och sina familjer.  Familjer tvingas flytta runt och barnen 

har svårt att fullfölja sin skolgång. Avsaknaden av bostad gör att man inte kan ta erbjudet 

arbete. Dessutom gör avsaknad av bostad det mycket svårt för behandlare inom socialtjänsten 

att fullgöra sitt arbete med att motivera människor att avstå från droger och stabilisera sin 

tillvaro. De sociala konsekvenserna av avsaknaden av bostäder är enligt socialarbetarna en 

mänsklig katastrof. Eftersom det inte finns tillgång till bostäder får kommunen även betala 

dyrt för hotellhem. 

 

Min fråga är därför till dig som ordförande i socialnämnden följande 

 

Delar du beskrivningen av bostadsbristen och dess sociala konsekvenser som anställda i 

social- och äldreomsorgsförvaltningen i sitt öppna brev till politikerna ger uttryck för 

och vad tänker du i så fall göra för att motverka dem? 

 

 

 

 

Britt Björneke 

Vänsterpartiet 
 

 


